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ZÁPISNICA zo zasadnutia Výboru 
klubu športového potápania HIPPOCAMPUS Martin 

v zmysle Stanov klubu z 29.09.2023, článku IX., ods.1, ods.6,  
ktoré sa konalo 08.11.2024 v Turčianskom Jasene, okres Martin 

 

 

 V úvode zasadnutia Výboru sme si povedali hlavné body, kvôli ktorým sa stretnutie 
uskutočnilo: 

a) – informácia podpredsedu, o výsledku stretnutia s bývalým Tajomníkom, pánom Marcelom 
Spiššákom, za účelom náhrady škody, ktorú spôsobil vodič klubového vozidla VW ev. čísla 
MT916DZ jazdou po spoplatnenej ceste, ale vozidlo nemalo uhradený poplatok za užívanie 
spoplatnených ciest, ako aj vrátenia zapožičanej fľaše číslo 6 od osoby Marcel Spiššák. 

b) –  odsúhlasenie výdavkov za druhý polrok 2024 
c) – návrh na termín Výročnej členskej schôdze  
d) – zjednotenie komunikácie 
e) – návrh na informačné stretnutie záujemcov o kurzy NITROX 
f) – diskusia 

 
➢ V rámci počiatočnej diskusie nás podpredseda – Vladimír Tomka informoval o osobnom 
stretnutí s bývalým Tajomníkom, pánom Marcelom Spiššákom. Dozvedeli sme sa, že pán Spiššák 
spáchanie priestupku klubovým vozidlom priznáva a je ochotný pokutu vo výške 150,-€ uhradiť, 
rovnako ako je ochotný vrátiť fľašu č.6, samozrejme za ním stanovených podmienok. Zásadnou 
podmienkou je osobné stretnutie s Výborom klubu, za účelom údajného vzájomného finančného 
vysporiadania. Samozrejme, že nie je ochotný pokutu uhradiť hneď, ale až po splnení jeho 
podmienok. Taktiež nie je ochotný vyjadriť sa, na čo je potrebné osobné stretnutie s členmi Výboru, 
o čom potrebuje komunikovať. Podpredseda aj Predseda sú schopní a ochotní sa s ním stretnúť 
v termíne do 21. novembra 2024. Hlasovaním potvrdené: ZA-5, PROTI -0, Zdržal sa -0. 
➢ Nasledovalo odsúhlasenie výdavkov za druhý polrok 2024. Predseda nám podrobne ozrejmil  
drobné výdavky za uvedené obdobie a Výbor mu udelil povolenie na ich preplatenie. Za týmto 
účelom uskutoční výber z účtu, aby vedel výdavky, ktoré kryl z vlastných zdrojov pokryť, pretože sa 
jedná o výdavky klubu. Hlasovaním potvrdené: ZA-5, PROTI -0, Zdržal sa -0. 
➢ Ďalej sme sa zhodli, že je potrebné navrhnúť termín „Výročnej členskej schôdze“ tak, aby sa 
ideálne ešte v tomto roku odsúhlasili pravidlá na nasledujúci rok. Po diskusii padol návrh na termín 
13. decembra 2024. Hlasovaním potvrdené: ZA-5, PROTI -0, Zdržal sa -0. 
➢ Okrem podpredsedu, ktorý nemá aplikácie od spol. Meta, väčšina členov Výboru negatívne 
vníma komunikáciu všetkými informačnými kanálmi tým istým príspevkom toho istého prispievateľa. 
Bude potrebné vrátiť sa k osvedčenému spôsobu komunikácie, na dvoch messengerových kanáloch 
a to: 

- kanál „INFOrmácie pre členov HIPPOCAMPUS Martin“ – výhradne na stručné a jasné 
informovanie členov klubu o aktuálnom dianí v klube, tento má slúžiť výlučne na tento účel. 

- kanál „HippoINFO chat“ – na ostatné príspevky spojené s problematikou potápania. 
Ostatné kanály by bolo vhodné zrušiť, aby sa informačný priestor nezahlcoval nepodstatnými 

informáciami. Jednou z možností je aj ignorovať ich, či sa z nich odhlásiť. 
➢ Ako posledný bod, ktorý sme stihli schváliť, sme určili termín informatívneho stretnutia 
záujemcov o kurzy NITROX, na ktorom by inštruktori oboznámili so základnými princípmi použitia 
Nitroxových zmesí pri potápaní, aby si záujemcovia mohli v kľude premyslieť, na aký kurz sa chcú 
prihlásiť. Zvolili sme termín 29. novembra 2024 a rozlúčili sme sa. 
 

           8. novembra 2024 zapísal: Peter Čičman 

 
 


